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Abstract (en)
[origin: US2017289666A1] This headset (10) comprises two earphones (12), a central headband (14) and two lateral branches (16). Each branch
comprises at a proximal end a link (20) articulated with the respective end of the central headband (14), providing at least one pivotal degree of
freedom. The earphone is mounted, preferably rigidly, on the distal end of the branch. Each of the branches also comprises, in a median region, a
bearing pad (40) provided, on an internal side, with a bearing face (48) adapted to come into contact with a temporal region of the headset user,
so that this bearing face forms there-on a point of contact. Each branch (16) has, in an intermediate region between a proximal end on the central
headband side and a distal end on the earphone side, an elastically deformable link (17) providing a torsional degree of freedom, preferably a
privileged bending in a particular plane.

Abstract (fr)
Ce casque (10) comprend deux écouteurs (12), un arceau central (14) et deux branches latérales (16). Chaque branche comprend à une extrémité
proximale une liaison articulée (20) avec l'extrémité respective de l'arceau central (14) procurant au moins un degré de liberté en pivotement.
L'écouteur est monté, de préférence rigidement, à l'extrémité distale de la branche. Chacune des branches comprend également, dans une région
médiane, un patin d'appui (40) pourvu sur un côté interne d'une face d'appui (48) apte à venir en contact avec une région temporale de l'utilisateur,
de manière que cette face d'appui y forme un point de contact. Chaque branche (16) présente, dans une région intermédiaire entre une extrémité
proximale côté arceau central et une extrémité distale côté écouteur, une liaison élastiquement déformable (17) procurant un degré de liberté en
torsion et au moins un degré de liberté en flexion, de préférence une flexion privilégiée dans un plan particulier.
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